
Zápis z veřejné schůze Osadního výboru pro Konopáč 
ze dne 14. 1.  2017

Přítomni: Ing. Bulíček Zdeněk, Čížková Jana, Nováček Libor, Emerich Malát
ml., Mgr. Novotná Alena , Bc. Radil Martin. 
Nepřítomen: Böhm Radek.
Hosté:  Kozel Josef,  Volejník Otakar, Řehák Jan, Ing. Teplý Ondřej,

  viz prezenční listina

Bod 1)
Ing.  Teplý  –  architekt  a  spoluautor  architektonické  koncepce  Heřmanova
Městce,  přijal  pozvání   OV pro  Konopáč  a  seznámil  občany se  vznikajícím
dokumentem,  který  obsahuje  důležité  informace  o  veřejných  prostorech
dotýkajících se právě Konopáče. Vyzval občany ke spolupráci , aby byly tyto
prostory detekovány a mohly se nadále rozvíjet v souladu s potřebami občanů a
chatařů. 

Bod 2)
Předsedkyně  seznámila  přítomné  s  revizí  požadavků  a  námětů  směřující  v
průběhu roku 2016 k organizačním složkám MÚ a které jsou nadále v řešení: 

• umístění  značky označující  začátek  obce Konopáč směrem od Načešic
(2.8.2014)

• oprava mostku přes Konopku (17.1.2016)
• pokácené vzrostlého smrku  před domem čp. 42 (3.7.2016)
• řešit odvod přívalové vody z přilehlých lesů (3.7.2016)

Bod 3)
Vyhodnocení akce „svoz biologického odpadu“ – květen 2016.  V rámci akce
„ukliďme Česko“, na které se podíleli členové SDH v Konopáči, byl přistaven
kontejner. Ačkoliv byli chataři a občané Konopáče předem informováni, nebyl o
tuto službu zájem.  
Provozní doba sběrného dvora v Heřmanově Městci   je v úterý a čtvrtek od
15:00 hod. do 17:00hod.,  v sobotu od 8:00h od. do 11:00hod. Je možné zde
odpad odevzdat. 



Bod 4)
Vyhodnocení  akce  –   výstavba  multifunkčního  hřiště  v  Konopáči.  Realizace
hřiště se z velké části zdařila v roce 2016. Drobné  nedodělky budou odstraněny
v průběhu roku 2017 a v závislosti na počasí bude také provedena úprava terénu.
Předsedkyně seznámila přítomné se statistikou narozených dětí  za poslední tři
roky  v  Konopáči  (celkem  10)  a  s  počty  občanů,  kteří  se  do  Konopáče
přistěhovali (celkem 8). Tyto údaje  signalizují potřebu podporovat a rozvíjet
aktivní činnost mladých i dospělých.
Veřejnost  bude  v  průběhu  roku  2017  informována  o  možnostech  využívání
hřiště.

Bod 4)
Předsedkyně přítomné informovala o navázaní spolupráce s městskou policií.
Té byly předestřeny problémy s dodržováním rychlosti vozidel v obydlené části
Konopáče směrem na Načešice a dodržováním dopravního značení účastníky
silničního provozu na místní komunikaci směrem „z Průhonu“ na Konopáč. 

Bod5)
Termíny schůzí Osadního výboru v roce 2017:
5. 3. 2017
7. 5. 2017
2. 7. 2017
3. 9. 2017
5.11.2017
vždy v 18:00 hod.  Klubovně SDH.

• Informace o aktualitách jsou umístěny na http://www.hermanuv-mestec.cz/o-
meste-1/mistni-casti/konopac/aktuality
• Informace  o  e  -  mailové  adrese,  na  kterou  je  možné  psát   žádosti,
připomínky, návrhy: konopac@mesto-hm.cz

Bod 6)
Diskuze :

• Starosta města Heřmanův Městec Josef Kozel objasnil přítomným situaci
s  výstavbou  kanalizace  a  zmínil  se  o  případné  možnosti   náhradního  řešení
odpadními čističkami.



• Ze  strany  přítomných  zazněla  otázka  z  jakého  důvodu  byla  umístěna
značka  zákaz vjezdu na místní komunikaci  v Heřmanově Městci od Průhonu
směrem na Konopáč. 
Umístění  této  značky  sahá  do  hluboké  historie  a   několikrát  byla  vandaly
odstraněna. Dříve byla tato cesta využívaná spíše jako pěší zóna, ale s nárůstem
počtu automobilů si občané v této části Konopáče stěžovali na zvýšený průjezd
vozidel. 
Situace se zvýšeným nárůstem projíždějících vozidel po celém Konopáči bude
řešena komplexně. 

Použité zkratky:
Osadní výbor - Osadní výbor Konopáč 
MÚ - Městský úřad v Heřmanově Městci 
Konopáč – místní část města Heřmanův Městec
předsedkyně   - předsedkyně Osadního výboru pro Konopáč
městská policie -  Městské policie v Heřmanově Městci

Zapsáno dne 21. 1. 2017
Zapsala: Mgr. Novotná Alena
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